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Biedrība „Latvijas Riteņbraukšanas federācija” 
Reģ.Nr.40008023340 

Roberta Feldmaņa iela 11, Rīga, LV-1014 
Padomes sēdes protokols Nr. 29 

 

2024. gada 29. aprīlī, pulksten 16:00 Roberta Feldmaņa ielā 11, Rīgā. 
 
Piedalās Latvijas Riteņbraukšanas federācijas, turpmāk – LRF, padomes locekļi: Sandis Āķis, 

Uldis Ālītis, Ivo Čerbakovs, Mārtiņš Ķenģis, Linards Veide un Edgars Dupats 
 
Uzaicināti: Valdes loceklis un ģenerālsekretārs Toms Markss, valdes loceklis un izpilddirektors 

Artis Ozols 
 
Sēdi vada: Sandis Āķis 

Protokolē: Toms Markss 
 
Padomes sēdes vadītājs Sandis Āķis izsaka priekšlikumu izskatīt padomes sēdes 
darba kārtībā šādus jautājumus. 

1.Iepriekšējās padomes sēdes protokola parakstīšana. 
2. Ziņojums par LRF darbību. 
3. Ziņojums par LRF finansēm. 

4. Par biedrības “Semprer Effectus” uzņemšanu LRF. 
5. Trenera Ģirta Kātiņa iesnieguma izskatīšana. 
6. Par LRF pārstāvju izvirzīšanu Latvijas Olimpiskās komitejas institūcijās. 

 
1. Iepriekšējās padomes sēdes protokola apstiprināšana – T. Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus balsot par LRF padomes sēdes protokola Nr. 28 

apstiprināšanu. 
 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 

Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt LRF padomes sēdes protokola Nr. 28 redakciju. 
 

2. Ziņojums par LRF darbību – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF darbību aprīļa mēnesī. Norāda uz 
gaidāmajām Latvijas Olimpiskās komitejas vēlēšanām, sadarbību ar Izglītības un zinātnes 

ministriju valsts finansējuma saņemšanā federācijas pamatdarbības nodrošināšanai, kā arī 
finansējuma piesaistē “Baltic Chain tour” velobraucienā sarīkošanai. Informē par uzsāktajām 
sadarbībām ar sponsoriem sacensību projektu realizācijā un jaunatnes akadēmijas izveidē. 

Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par federācijas darbību un nepieciešamajiem 
veicamajiem darbiem. 
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 
Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt T. Marksa ziņojumu. 
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3. Ziņojums par LRF finanšu stāvokli –  A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos par LRF finanšu stāvokli 2024. gada janvāra – 
marta mēnešos. A. Ozols iepazīstina ar ieņēmumu un izdevumu pozīcijām, norādot, ka izdevumi 
nav pārsnieguši ieņēmumus. Informē par pašu ieņēmumiem, kā arī saņemto Izglītības un 

zinātnes ministrijas valsts budžeta dotāciju pamatdarbības nodrošināšanai. Padomes locekļi un 
uzaicinātie diskutē par ieņēmumu un izdevumu pozīcijām.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 
Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Apstiprināt A. Ozola ziņojumu.  

 
4. Par biedrības “Semprer Effectus” uzņemšanu LRF – T. Markss. 
T. Markss informē padomes locekļus un uzaicinātos ar saņemto biedrības “Semper Effectus” 

iesniegumu par vēlmi iestāties Latvijas Riteņbraukšanas federācijā. Pamatojumā norādīta vēlme 
organizēt LRF atzītas šosejas riteņbraukšanas sacensības – “Goldingen CT kausu”. T. Markss 
norāda, ka biedrība ir izveidojusi vienu no lielākajām šosejas riteņbraukšanas komandām 
“Goldingen Cycling tem”, aktīvi piedaloties LRF rīkotajās sacensībās. Padomes locekļi un 

uzaicinātie diskutē par biedrības veiktajām aktivitātēm riteņbraukšanā. T. Markss aicina 
padomes locekļus balsot par biedrības uzņemšanu LRF.  
 

Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 
Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 
Uzņemt biedrību “Semprer Effectus” biedrībā “Latvijas Riteņbraukšanas federācija” kā juridisko 

biedru, nosakot tai biedru iestāšanās un gada maksu padomes apstiprinātajā apmērā. 
 
5. Trenera Ģirta Kātiņa iesnieguma izskatīšana – A. Ozols. 

A. Ozols informē padomes locekļus un uzaicinātos ar trenera Ģirta Kātiņa iesniegumu, kurā 
treneris lūdz LRF padomi grozīt tās apstiprinātos iekšējās atlases kritērijus dalībai Parīzes 
Olimpiādes spēļu BMX sacensībās. Iesniegumā lūgts iekļaut punktu, ka gala lēmumu par 

sportisti, kura Latvijas kvalificēšanās gadījumā, startēs Parīzes Olimpiādes spēlēs pieņem izlases 
galvenais treneris. Padomes locekļi un uzaicinātie diskutē par trenera Ģ. Kātiņa iesniegumu un 
atlases kārtību.  

 
Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 
Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 

Atgriezties pie jautājuma izskatīšanas pēc BMX olimpiskā kvalifikācijas cikla beigām.  
 
6. Par LRF pārstāvju izvirzīšanu Latvijas Olimpiskās komitejas institūcijās – T. 

Markss. 
T. Markss aicina padomes locekļus lemt par LRF pārstāvju izvirzīšanu uz Latvijas Olimpiskās 
komitejas (LOK) institūcijām gaidāmajās vēlēšanās. T. Markss izsaka priekšlikumu par LOK 

individuālā locekļa kandidātiem izvirzīt – Ivo Lakuču un Dinu Vīksnu, par LOK revīzijas komisijas 
locekļa  kandidātu izvirzīt Kristapu Mauriņu. T. Markss pauž gatavību turpināt darbu LOK 
izpildkomitejā. Padomes locekļi diskutē par izvirzāmajiem kandidātiem gaidāmajām LOK 

Ģenerālās asamblejas vēlēšanās. 
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Padome, balsojot Sandim Āķim, Uldim Ālītim, Mārtiņam Ķeņģim, Ivo Čerbakovam, 
Linardam Veidem un Edgaram Dupatam par,  NOLEMJ: 

6.1. Izvirzīt Tomu Marksu kā kandidātu darbam LOK Izpildkomitejā, Ivo Lakuču un Dinu Vīksnu 
darbam LOK Individuālo locekļu pozīcijās, bet Kristapu Mauriņu darbam LOK Revīzijas komisijā. 
6.2. Uzdot T. Marksam LOK iesniegt nepieciešamo dokumentāciju apstiprināto kandidātu 

izvirzīšanai.  
 
 

Padome darbu beidz plkst. 18:00 
 
Sandis Āķis       

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Prezidents     ____________________________ 
      (paraksts) 

 
Edgars Dupats       
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

                 (paraksts) 
 
 

 
Linards Veide 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 

 
 
Mārtiņš Ķenģis 

Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 
                                                               (paraksts) 

Uldis Ālītis 
 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 

Padomes loceklis    ____________________________ 
      (paraksts) 
 
Ivo Čerbakovs 
Latvijas Riteņbraukšanas federācijas 
Padomes loceklis    ____________________________ 

      (paraksts) 
 
 
 
Protokolists Toms Markss   ____________________________ 
      (paraksts) 


